

TABLE OF CONTENTS

目 录

Research Status of External Therapy for Chronic Lower Limb Ulcers

(中药外治法治疗慢性下肢溃疡的研究现状)

S. Y. GUO, H. F. QUE.....231

The Application of the Five Elements in the Treatment of the Golden Chamber

(《金匱要略》中五行相生相克治法运用)

T. Y. XUE, J. Y. MENG.....237

Analysis and Suggestions on Prescription Data of TCM over the Past 16 Years

(近十六年中药饮片处方数据宏观分析与建议)

H. Q. ZHAO, C. LI.....241

Analysis on Clinical Efficacy of TCM Syndrome Differentiation in Patients with Asthenospermia

(弱精症的中医辨证临床验案疗效分析)

S. S. ZHANG, G. M. CHEN.....248

Treatment of Migraine According to Shaoyang Meridian Points Based Acupuncture

Compatibility Rule

(针刺少阳经腧穴治疗偏头痛的配伍规律)

S. KIM, F. J. SHEN, J. PEI.....252

Recent Clinical Research Progress of Acupuncture and Moxibustion in Treating Senile Insomnia

(针灸治疗老年性失眠近期临床研究进展)

X. X. WANG, L. ZHAO.....261

The Value of TCM Dialectical Thinking in Western Medicine Teaching

(中医辨证思维在西医教学中的借鉴价值)

X. Y. HUANG, T. F. ZHANG.....266